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Mødet afholdes 
20/6-2025 

kl. 13.30-16.30 
Syddansk Erhvervsskole, 

Munkebjergvej 130, 5230 Odense M 
Bygning 5A – Bestyrelseslokalet 1. sal 

 
 
Deltagere: 
Bo Nørregaard, Viden Djurs  
Dinna Balling, Horsens HF & VUC 
Flemming Bornemann, IBC  
Gitte Rye Larsen, TECH College/Aalborg Tekniske Gymnasium  
Jacob Friis Kjærsgaard, Frederiksberg VUC & STX 
Lars Bregnehøj, Syddansk Erhvervsskole  
Michael Kaas Andersen, ZBC  
Trine Larsen, Nordsjælland HF & VUC  
 
REFERAT 
 
1: Godkendelse af referat fra sidste møde 31/3-2025  
 
Referat fra 31/3-2025 blev godkendt. 
 
2: Informationer fra DJØF v. Mads Kildegaard Larsen  
 
Mads Kildegaard Larsen gav status på nyt fra DJØF på det webinar, der blev afholdt før bestyrelsesmødet. 
Punktet udgår derfor. 
  
3: Status bestyrelsen af offentlige chefer og lederforeninger v. Lars Bregnehøj 
 
Lars Bregnehøj gav status på arbejdet i bestyrelsen af offentlige chefer og lederforeninger på det webinar, 
der blev afholdt før bestyrelsesmødet. Punktet udgår derfor. 
 
4: Arrangementer  
 
4.1: Generalforsamling 2025 refleksioner 
 
Der var ved årets generalforsamling god tilslutning med i alt 33 deltagere. Der var enighed om også 
fremadrettet at afholde GF på Teams. 
 
Bemærkninger: 

• Pkt. vedr. honorar skal fremadrettet indgå i dagsordenen før pkt. godkendelse af budget. 

• Når den nye institutions lov træder i kraft, vil der være behov for en omskrivning af vedtægter. 
 
4.2: Webinar Lederes kontraktforhold refleksioner 
 
Der var god tilslutning ved webinar med i alt 39 deltagere og der indkom mange relevante spørgsmål. 
 
4.3: Det gode samarbejde med en professionel bestyrelse – Status  
 
Baseret på tilbagemeldinger fra deltagere ved generalforsamlingen, vil håndbogen blive opdateret med en 
indledning om det gode samarbejde med bestyrelser. 
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Den færdige version af håndbogen vil sammen med dækskrivelse blive udsendt til relevante 
bestyrelsesforeninger.   
 
5: Økonomi v. Michael Kaas Andersen  
 
Økonomi blev gennemgået på generalforsamling. Punktet udgår derfor. 
 
6: Internationalt samarbejde v. Gitte Rye Larsen 
 
6.1: GA-værtskab i 2026 eller 2027 
 
I forbindelse med GA-mødet i Düsseldorf har Gitte drøftet muligheden for, at LUV kan tilbyde at være vært 
for et GA i 2026 eller 2027 med sekretariatsledere. Dette blev drøftet med LUV bestyrelsen. 
 
Hvad er et GA?  
Et GA er ofte en Dag 1 med GA-møde og en Dag 2 med workshops. Vi ved at dag 2 er en dag med workshops 
om leadership and management. Der er en mulighed for at invitere lokale/nationale aktører som deltagere, 
hvilket gør at vi kan promovere LUV/ESHA til danske institutioner. ESHA vil gerne gå med en skolevenue.  
 
Gitte orienterede om omfang og dermed arbejdsindsats i opgaven. Der ligger en betragtelig indsats i 
opgaven til koordinering og planlægning. Det blev aftalt, at Lars forhører sig hos DJØF-sekretariatet, om de 
kunne have interesse i opgaven, da LUV alene ikke kan påtage sig opgaven.  
 
6.2: ESHA Biennial Conference 2025 – Powerful Leadership in Changing Times  
 
Konferencen finder sted 29.-31. oktober. Gitte er forhindret i at deltage og det blev aftalt, at Lars og Jacob 
deltager. Gitte udarbejder et budgetoverslag over omkostninger i forbindelse med deltagelse i konferencen. 
 
7: Medlemsliste og Kontaktpersoner  
 
Der var ingen bemærkninger til punktet. 
 
7.1: Status medlemsliste herunder rekruttering af nye medlemmer og erfaringer fra direktør 

rekruttering  
 
Der var ingen bemærkninger til punktet. 
 
8: Ekstern formidling og eksponering 
 
Det blev aftalt, at Lars udsender sommerhilsen via LinkedIn inden sommerferien med nyt om bl.a.  
VUC-sagen efter afgørelse i Landsretten samt voldgiftssagen omkring chefaftalen 

 
9: Aktuelle sager (uden for referat) 
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10: Eventuelt  
 
Hvad angår GYMLF var der enighed om, at formandskabet fortsat rækker ud og inviterer til møde herom.   


